
Hei, eg heitar Randi Oltedal og ynskjer å stille til val til fakultetsstyret. 

Eg går no andre året på husdyrvitskap og ynskjer å sitja i fakultetsstyret. Eg meinar at 
Biovit er eit fakultet ein skal ha respekt for, og når me går ut frå NMBU vil me vera 
ettertrakta jobbsøkjarar. Dette gjennom å ha tidsriktige samt framtidsretta studiar og 
emne. Samtidig som dette må me leggja til rette for utveksling, for å då kunna få endå 
breiare fagfelt og forståing.  

Berekraftig matproduksjon er noko eg brenn for, dette kjem til å bli ennå viktigare i 
framtida og det er noko me er nøydde til å fokusera ennå meir på i åra som kjem. Det 
som og er viktig å tenkja på er korleis ein skal sikra seg nye og fleire søkjarar til Biovit. For 
å kunna trekkja fleire søkjarar må me vera flinke til å markedsføra studiane våre og finna 
ut korleis me kan bli meir attraktive for nye studentar.  

Biovit skal utdanne framtidas arbeider og det er ei oppgåve ein ikkje skal ta lett på. Eg 
ynskjer å ta del i denne oppgåva og håpar difor at de vil gje meg sjansen til å vera 
studentens stemme i fakultetsstyret. 

 

Hello, my name is Randi Oltedal, and I wish to run for election to the Faculty Board.  

I am currently in my second year of Animal Science and aspire to serve on the Faculty 
Board. I believe that Biovit is a faculty deserving of respect, and as graduates of NMBU, 
we should be highly sought-after job candidates. This can be achieved by offering 
contemporary and forward-thinking programs and courses. Additionally, we must 
facilitate exchange programs to broaden our fields of study and understanding. 

 

Sustainable food production is something I am passionate about. It will become even 
more crucial in the future, and it's something we must focus on even more in the coming 
years. It's also essential to consider how we can attract new and more applicants to 
Biovit. To do so, we must excel at marketing our programs and find ways to make 
ourselves more appealing to prospective students. 

 

Biovit is tasked with educating the workforce of the future, a responsibility not to be 
taken lightly. I wish to contribute to this mission and hope you will give me the 
opportunity to be the student's voice on the Faculty Board. 


